

ANDREA PEART

BIOGRAPHY

- Andrea Peart is the National Health and Safety Officer with the Public Service Alliance of Canada and is a Governor with the Canadian Centre for Occupational Health and Safety.
- Andrea was formerly the National Representative of Health, Safety and Environment with the Canadian Labour Congress for a decade.
- Andrea currently sits on six CSA Group Technical Committees, the National Joint Council (NJC) Service-Wide Committee on Occupational Health and Safety (SWOSH) and the NJC Occupational Health and Safety OHS Committee.
- Previously, Andrea was board chair of Climate Action Network; she both co-chaired and co-founded the Green Economy Network and is former vice-chair of Food Secure Canada.
- Prior to her work as a trade unionist, Andrea ran Andrea Peart Consulting, was an organizer with the federal New Democratic Party of Canada and was the Director of Health and Environment with the Sierra Club of Canada.
- Andrea was instrumental in securing Canada's ban on asbestos, stopped the commercialization of genetically engineered wheat, assisted 47 communities in passing bylaws that restrict the cosmetic use of pesticides, cemented a role for public sector trade unions in climate action in Canada and has intervened in two Supreme Court cases against Monsanto.
- Andrea lives in Ottawa and adores working at the Public Service Alliance of Canada.

ANDREA PEART

BIOGRAPHIE

- Andrea Peart est agente nationale de santé et de sécurité à l'Alliance de la fonction publique du Canada et occupe une fonction d'administratrice au Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail.
- Andrea a été représentante nationale de la santé, de la sécurité et de l'environnement au Congrès du travail du Canada pendant une décennie.
- Andrea siège actuellement à six comités techniques du Groupe CSA, au Comité pangouvernemental en matière de santé et de sécurité au travail du Conseil national mixte (CNM), ainsi qu'au Comité de la santé et de la sécurité au travail du CNM.
- Auparavant, Andrea a été présidente du conseil de Climate Action Network Canada; elle a coprésidé et cofondé le Green Economy Network, et a été vice-présidente du Réseau pour une alimentation durable.
- Avant de travailler comme syndicaliste, Andrea a dirigé l'entreprise Andrea Peart Consulting, a été organisatrice au Nouveau Parti démocratique du Canada et a occupé le rôle de directrice de la santé et de l'environnement au Sierra Club du Canada.
- Andrea a joué un rôle déterminant dans l'interdiction de l'amiante au Canada, a mis fin à la commercialisation du blé génétiquement modifié, a aidé 47 collectivités à adopter des règlements qui restreignent l'utilisation des pesticides à des fins esthétiques, a fortifié le rôle des syndicats du secteur public dans la lutte contre les changements climatiques au Canada et est intervenue dans deux affaires portées devant la Cour suprême contre Monsanto.
- Andrea vit à Ottawa et adore travailler à l'Alliance de la Fonction publique du Canada.